
                                                                                                                                            Buresø d 30/4 2017

Referat af generalforsamling søndag d 30. april 2017 hos 
                                Jørgen og Gitte 
Dirigent : Denni
Referat : Trine

Vejlauget :
1) Godkendelse af dagsorden : YES..indkaldt d 2/3 :-)
2) Formandens beretning : Taget til efterretning, efter lidt snak om alternativt 

vejfyldningsmateriale….vi holder os til det, vi plejer, men kør kun ca 20 km/t .
3) Indkomne forslag: NIX
4) Regnskab + budget + fastsættelse af kontingent v/ Hanne.
      Godkendt.
      Der er overskud, da vi har bestilt en gang materiale mindre i år…pengene 
      skal bruges til indkøb nu. 
Kontigent i år : 150.- pr parcel.
5)  Valg af formand, kasserer og revisor. Genvalg TAK TAK !!
6)  Evt. 
     Sct. Hans holdes i år hos Dorthe og Thomas. De udsender et skriv
     om tid, opsætning af telt osv. ( Nedtagning af telt søndag 25/6)
     Mette og Kasper skal have lavet ny indkørsel…lidt trafik i de anledning.
    
Bro-og bådlauget:  
 1) Formandens beretning: Taget til efterretning. Alt går så fint - så fint …        
 2) Kasserens regnskab, budget og kontingent :
     Bro:  Der er penge på kontoen til en ny stige. Jørgen C undersøger og køber . 
     Vi besluttede at købe en af metal med “platform” Ca. 3000.-
     Kontingent : 100.- 
      Båd: 
     Vi skal have repareret  kanoer + den hvide båd. Hans Olaf og Stig vil rep. kanoerne.
     Budget est. 2-3000.- Christina har gang i båd: 1200.-( Stig donerer åregafler i metal 
     TAK)
Kontingent : 700.- (Evt extra indkrævning, hvis ikke stigen er dyrere)
Kontingentet på kr. 950,00 for alle, der er med i både vej- og brolaug og 
bådefællesskab, skal betales senest den 30. juni 2017 til 
reg. nr. 2150 kontonr. 6282 318 898
3) Indkomne forslag:
    Hjemmesiden. Bliver brugt meget lidt, men den bibeholdes. 
    ALLE skal inden 15/5 revidere deres tlf.nr og mail adr.  Giv derefter Hanne
    besked om, at det er gjort !!!! Jesper er tovholder…
    Margit undersøger, om det er muligt (og betaleligt), at få password på 
    siden. Hun giver besked. Sikkerhedsproblematikken tages op senere :-)
    Der oprettes en lukket facebookside v/ Dorthe. Herfra kan Margit lægge 
    billeder osv. videre til hjemmesiden ( Tak fra os, der siger nej tak til
    facebook) 
4)Valg af formand, kasserer og revisor. Genvalg- HURRA HURRA
5) Evt:
    Forslag fra Sv.E om et lille toilet ved broen…ikke vedtaget, da det er for upraktisk.
    Trine og Jørgen har en”fiskegæst” , som vil fiske et par i gange i sommer.
                
                                                           Knus Trine


